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KRAJEVNA SKUPNOST BLANCA 
Blanca 24 
8283 BLANCA 
 

ZAPISNIK 
8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Blanca, ki je potekala 

 16. maja 2024, ob 18. uri, v sejni sobi KS Blanca 
 
Prisotni člani sveta:  
Ločičnik Marjan,  
Gorišek Janja,  
Strojanšek Tadej,  
Šutar Marija,  
Radej Maja, 
Mirt Peter, 
Budna Jože. 
 
Ostali prisotni: 
Sabina Požun, svetovalka za glavno pisarno 
 
 
Odsotni:  
 Gorišek Dejan (opr.). 
 
Sejo vodi: Marjan Ločičnik, predsednik sveta KS Blanca.  
Zapisnik piše: Sabina Požun, svetovalka za glavno pisarno 
 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 8. redne seje 

 
 Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Blanca. Svet KS Blanca je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta KS Blanca ter poda predlog dnevnega reda v razpravo in 
potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 8. redne seje, 
2. pregled, razprava in potrditev zapisnika 7. redne z dne 14.3. 2024, 
3. obravnava razpisa za sofinanciranje društev in aktiva v KS Blanca in potrditev sklepa o 

sofinanciranju za leto 2024, 
4. obravnava predlaganih kandidatov za priznanje Krajevne skupnosti Blanca in potrditev 

dobitnikov priznanj, 
5. pregled aktivnosti KS Blanca od 14.3.2024 do 16.5.2024, 
6. pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca, 
7. razno. 

 
SKLEP:  
Svet KS Blanca soglasno sprejme predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7 ). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 2 
Pregled, razprava in potrditev zapisnika 7. redne z dne 14.3. 2024 

 
Predsednik poda v razpravo zapisnik 7. redne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
 
Janja Gorišek ima pripombo na zapisnik in sicer na točko 3, 5 stran, 2 odstavek. Piše Dejan 
Gorišek in Janja Gorišek, ampak bi moralo obakrat pisati Janja Gorišek. 
 
Drugih razprav ni.  
 
Predsednik predlaga, da se v zapisniku spremenijo predlagane pripombe. 
 
SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik 7. redne seje z dne 14. 3. 2024. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7 ). 
Sklep je sprejet. 
 
 
 

Ad 3 
Obravnava razpisa za sofinanciranje društev in aktiva v KS Blanca in potrditev 

sklepa o sofinanciranju za leto 2024 
 
 

Predsednik predstavi gradivo, ki so ga člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  Ter člane 
sveta poziva k razpravi na gradivo. 
 
Marija Šutar pove, da je pregledala gradivo in da se ne strinja pri tabeli, ki se tiče praznika 
KS. In sicer jo zmoti to, da ima Gasilsko društvo Poklek za pripravo in posprava 
prireditvenega prostora in varovanje isto točk kot Aktiv kmečkih žena, ki so zadolžene za 
pogostitev. Zmoti jo, da je to delo isto ovrednoteno.  
Predsednik argumentira, da je na prejšnji seji dal v razpravo kako bo izgledal razpis in je bilo 
točno določeno 5 točk za varovanje, 5 točk za pripravo prireditvenega prostora in 5 točk za 
pogostitev. In ker so se prijavili na varovanje in pripravo prostora imajo iz tega naslova po 5 
točk. KUD Poklek, ki se je pa tudi prijavili za pogostitev imajo tudi 5 točk in za nastop na 
prireditvi 3 točke. Ker je bil takšen razpis so tudi točke tako razporejene. Tudi na Blanci v šoli 
dne 18.6 ima PGD Blanca 5 točk za varovanje prireditve, KUD France Prešeren 5 točk za 
pripravo in pospravo prireditvenega prostora, 5 točk za organizacijo prireditve, 3 točke za 
nastop na prireditvi, AKŽ Blanca 5 točk za pogostitev na prireditvi. V kolikor bi pa za pripravo 
prireditvenega prostora rekli samo 2 točki, bi pa v tem primeru PGD Blanca dobila za 
pripravo samo 2 točki, če bi se tako uskladili. Na prejšnji seji so imeli razpravo okoli 
točkovanja.  
Predsednik poziva podpredsednika na komentar o točkovanju. 
Podpredsednik Peter Mirt je povedal, da je težko ovrednotiti delo nekoga, ampak žal nekako 
je to potrebno razparcelirati. Za naprej je dal pobudo, da vsi vsak zase zapiše predloge za 
drugo leto in se lahko tudi točkovanje potem temu prilagodi, za letos je pa žal prepozno. 
Pove, da je sredstva potrebno razdeliti, če bi jih razdelili pavšalno bi bilo pa še slabše. Da 
mogoče se v bodoče točke premešajo glede na vrednost določenega subjekta.  Pove še, da 
se mogoče strinja z gospo Marijo Šutar, ampak da so vsi spregledali in prej ni noben opazil in 
da sedaj neke rešitve ni. Je pa za v razmislek in izziv za drugo leto. 
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Predsednik še poudari, da je težko dobiti nekoga ki bo pripravil in pospravil prireditveni 
prostor, s čemer se strinja tudi gospa Marija Šutar. Ter še, da varovanje je tudi velika 
odgovornost in mora biti temu primerno ovrednotena. Na to odgovori gospa Marija Šutar, da 
je tudi pogostitev velika odgovornost. Da bi o tem morala biti debata, s čemer se strinja tudi 
Peter Mirt in gospa Marija Štuar.  
Predsednik pove še, da se je PGD Blanci in PGD Pokleku znižalo za 10 točk, ker so skupno 
kvoto presegli v točkah in če jih je več kot 40 in enega sklopa se teh točk ne upošteva.  
Peter Mirt še poudari, da vsak euro pride vsakem prav. 
Predsednik pa ob tem še poudari, da apelira bolj na društva in aktiv, da se bolj angažirajo na 
samo organizacijo prireditve – prireditveni prostor, varovanje in pogostitev, da poskusiš 
doseči tisto kvoto 40 iz enega in drugega sektorja. Ter, da ni samo tale denar, da je tukaj še 
energija, prostori, … 
 
Druge razprave ni.  
 
SKLEP: Svet KS Blanca določa, da se na osnovi pridobljenih točk, ki so razvidne iz tabele 
– točkovalni list štev. 06/024 – 18 v kateri so vpisane vse aktivnosti društev in aktiva, ki 
so se v roku prijavili na razpis z vso potrebno dokumentacijo. Za vsa društva se izdelajo 
pogodbe o sofinanciranju društev. Vrednost sofinanciranja posameznega društva je 
razvidna iz tabele, ki je priloga pogodbe. Društva, ki so se prijavila na razpis so: PGD 
Blanca, PGD Poklek, KUD Poklek, KUD France Prešeren Blanca, KD Godba blanški 
vinogradniki, Športno društvo Blanca in Aktiv kmečkih žena Blanca. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7 ). 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 

Ad 4 
Obravnava predlaganih kandidatov za priznanje Krajevne skupnosti Blanca in 

potrditev dobitnikov priznanj 
 

 
Predsednik društva pove, da imajo gradivo na mizi. Povedal je, da je bila pri sami točki zelo 
aktivna Maja Radej in besedo predal njej, da obrazloži predlagatelje, predloge in kakšna 
priznanja prejmejo.    
 
Maja Radej pove, da je prišlo 6 predlogov: 
ZLATA PLAKETA – Ana Kozic ( predlagatelji: KUD Poklek, PGD Poklek in KS Blanca) 
ZLATA PLAKETA – Marija Šutar ( predlagatelji: AKŽ Blanca in KS Blanca) 
ZLATA PLAKETA – Jože Županc (predlagatelji: KD godba blanški vinogradniki in KS Blanca) 
 
SREBRNA PLAKETA – Janja Gorišek (KUD Poklek in KS Blanca) 
SREBRNA PLAKETA – Jože Budna (Ks Blanca) 
SREBRNA PLAKETA – Boris Blatnik (Športno društvo Blanca in KS Blanca) 
 
 
Maja Radej pove še, da je bil opis predloga predložen. Predsednik pa še doda, da bo opis 
prebran tudi na sami prireditvi.  
 
  
Predsednik predlaga razpravo.  
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Peter Mirt pravi, da glede na to, da so že debatirali okoli priznanj, da misli, da so predlogi 
pravi. Da je prav, da nekdo dobi zahvalo za opravljeno in pa spodbudo za naprej. In, da je 
vesel da se tudi za naprej kažejo svetle točke, da se vidi nekoga, ki ima voljo in ki malo 
izstopa in da se zelo strinja z vsemi. Pravi s podelitvijo na prazniku KS Blanca s tem 
svečanost dobi svojo dodano vrednost.  
 
Predsednik se je zahvalil Maji Radej, ker se je lepo potrudila in lepo oblikovala vse predloge, 
pridobila vse potrebne dodatne podatke.  Na kar je Maja Radej dodala, da je bilo potrebno 
malo preoblikovati določene predloge, ker veš, da si nekdo zasluži in da je to potrebno tako 
napisati, da bodo ljudje razumeli.  
Predsednik še pove, da se to vse pošlje moderatorju, ki bo vodil praznik KS Blanca. 
 
Predsednik ob enem čestita dobitnikom priznanj, saj so kar trije dobitniki člani sveta KS 
Blanca.  
Hkrati prosi še Majo Radej, če lahko kak stavek dva pripravi za vsakega, da se napiše na  
plaketo. 
 
 
Druge razprave ni.  
 
SKLEP: Svet KS Blanca se je seznanil s predlogi za priznanje KS Blanca in nanj nima 
pripomb. Priznanja bodo podeljena na osrednji prireditvi ob prazniku KS Blanca, 
15.6.2024. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7 ). 
Sklep je sprejet. 
 

 
Ad 5 

Pregled aktivnosti KS Blanca od 14.3.2024 do 16.5.2024 
 

 
Predsednik predstavi naslednje zadeve: 
 
Priprave na investicije na Čanju, izdelava popisa potrebnih del v vasi Čanje. Izveden je bil 
razpis, bile so tri prijave, najbolj ugoden izvajalec je bil Branko Županc s katerim se je podpisala 
tudi pogodba. Pogodbena vrednost je bila 16.556,62 eur. Opis vsebuje zamenjavo cevi za 
meteorno vodo ob cesti na Čanju v dolžini 150 m. Cevi in jaške financira občina, samo delo in 
rekonstrukcijo občinske ceste JP 873077 in JP 873071. Naročila asfalta in mulde je nekje 1300 
kvadratnih metrov asfalta in približno 300 metrov mulde pride približno 25.000 eur.  
 
  
140 let smrti Alojzija Lenčka – na pokopališču v Brestanici so si ogledali ureditev spomenika 
na grobu. Brežina se bo zravnala, zadaj bodo postavljeni robniki, spomenik bo očiščen, na 
romboidu pa bo bel pesek zamenjal navadnega.  
 
Naročilo spominske plošče in opisne table za osnovno šolo Blanca – financirala jo bo občina. 
Nekje 1500 eur  je ponudba za spominsko ploščo, za spominsko tablo cena še ni znana, 
potekajo dogovarjanju z Občino Sevnica.  
 
Položitev venca na grob Alojzija Lenčka, ker je 140 let smrti in pa spomenik na grobu vpisati v 
register kulturnih spomenikov. Tukaj ni lastnikov, ni najemnikov groba in še dobro, da se je 
spomenik obstal na tem mestu. Za spomenik se zanima tako Posavski muzej Brežice, mestna 
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občina Krško. Vpis v register kulturnih spomenikov je pomembno za celo Posavje, ne samo za 
občino Sevnica.  
 
Pripraven na praznik KS Blanca – uskladitev terminov za praznik – vsem članom sveta je bil že 
poslan osnutek letaka in s strani članov potrjen. Letak je sedaj naročen, na občini so že imeli 
uredniški odbor in bo v Grajskih novicah.  
Prireditve bodo 15.6. osrednja prireditev  - nastopajoči: osnovna šola Blanca, vsa tri kulturna 
društva, godba, KUD France Prešeren, KUD Poklek, gasilci bodo imeli pripravo, pospravo in 
varovanje. AKŽ pa pogostitev.  
 
V juniju bo mesec praznovanj, v ta sklop spadajo: 
15.6. osrednja prireditev in otvoritev ceste 
18.6. odkritje spominske plošče in položitev venca na grob Alojzija Lenčka 
24.6. ob 20.00 na predvečer praznika Dan državnosti, KUD Poklek prireja prireditev na 
Tomaževem hribu in pogostitev, gasilci imajo pa prireditveni prostor in varovanje. Pripravlja se 
tudi kres. 
Pogovorni večer na osnovni šoli Blanca osrednji gost bo dr. Stane Granda, slovenski 
zgodovinar. Največja težava je najti moderatorja, ki bi vodil pogovorni večer.  Nekaj primernih 
kandidatov je bilo že kontaktiranih – Tanja Urek (bivša zaposlena na občini Sevnica), Knjižnica 
Sevnica.  Ampak žal trenutno nobena ne more.  Moderator mora prebrati tudi knjigo Staneta 
Grande, da lahko vodi pogovorni večer.  Marija Šutar je predlagala učiteljico zgodovine, Peter 
Mirt pa ravnateljico osnovne šole. Predsednik pove, da so tukaj še opcije, kot so Posavski muzej 
Brežice, Valvasorjeva knjižnica v Krškem; … da je pa tudi možno, da bo treba nekoga plačati 
za moderiranje.   
 
Drugo: sprejem prispelih vlog na razpis, izdelati je bilo potrebno gradivo za sejo  
 
 
 
 
Ogled plazu Čanje – hiši Kužnar. Predsednik pove, da je bila zadeva kar težavna. Občina je 
dobila geologinjo, ki je pripravila projekt in ga ovrednotila. Žal toliko sredstev na občini ni, da 
bi lahko projekt izvedli. 168.000 eur je bila vrednost projekta, 240.000 eur je pa razpoložljivih 
sredstev proračuna za  naravne nesreče na območju celotne občine. Predsednik pove, da so 
sami potem dobili izvajalce, sprojektirali in ovrednotili delo. Za sanacijo plazu se bo odštelo 
40.000 eur z ddv, žal pa v tem primeru ne bo urejeno vse, kot je bilo po prvotnem projektu.  
Upajo na vsaj nekaj letno rešitev s to sanacijo in ne samo do naslednjega leta.  
 
 
Sedaj se je sanirala lokalna cesta proti Krajni Brdi. Postavila se je nova ograja na mostu pa v 
klancu. Na najbolj drsečem delu pa so cesto tudi poreskali in asfaltirali dve muldi. Jože Budna 
pove, da so mulde tudi razširili. 
 
 
Trenutno se na Pokleku urejajo bankine, mulde – v večini ročno delo, ni neka rekonstrukcija in 
trajna rešitev, ampak trenutno bo zadoščalo.  
 
Janja Gorišek sprašuje kaj se dogaja na cesti prosti Selcam, ko je zakoličena cesta.  Predsednik 
pove, da urejajo geodetsko odmero. Janje Gorišek zanima na podlagi česa se dela odmera. 
Predsednik povej, da je na vseh občinskih cestah potrebno urediti lastništvo in sedaj je prišlo 
na vrsto ta del ceste.  Predsednik še razloži, da v kolikor je še kje potreba po ureditvi lastništva, 
da je potrebno dati predlog na občino Sevnica in sicer Simonu Dolenšku . Čakalna doba je 8 
let. Na vprašanje Janje Gorišek, ali je to možno urediti tudi prej, je predsednik obrazložil, da 
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samo v primeru, da je potreba – gradnja in niso urejene meje, ali pa kritična zadeva, da se 
prioritetno rešuje.  Janjo Gorišek še zanima če se v tem primeru upošteva samo od tega lastnika 
parcela ali celotni del. Predsednik pove, da ja, da samo tisti del, ki se nanaša na lastnika. 
 

 
Ad6 

Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca 
 
 
Majo Radej zanima, če je kakšno povpraševanje po telovadbi za starejše občane. Marija Šutar 
je povedala, da so se o tem že pogovarjali in da bi bilo potrebno nekoga najti, ki bi to vodil. 
Maja Radej pove, da je do nje prišlo zanimanje, ne ve pa, točno koliko veliko je povpraševanje. 
Je pa malo preverila zadeve, ter našla Šolo zdravja, ki so trenutno imeli telovadbo dveh skupin 
v Sevnici ampak so ravno dali odstopno izjavo. Če bi bilo v interesu bi oni predstavnika poslali, 
da bi sami predstavili na seji kako to poteka. Telovadba naj bi bila vsako jutro nekje med 7.30 
in 8.00 oz. po dogovoru.  Potrebovali bi nekoga, ki bi to vodil. Društvo bi bilo za podporo, še 
vseeno bi se pa moralo najti nekega voditelja, ki pozna zadeve. Marija Šutar je komentirala, da 
je potem potreben prostor. Maja Radej kot tudi predsednik sta ji povedala da je to zunaj. 
Predsednik je meni, da če člani sveta mislijo, da je to smiselno,  se jih lahko povabi na sejo, da 
se predstavi zadeva.  
Peter Mirt je še komentiral, da tudi če sedaj ni zanimanja, se lahko to spremeni, ko se zadeva 
predstavi malo bolj konkretno. Tako Peter Mirt kot Maja Radej se strinjata, da se gre tukaj 
predvsem za druženje starejših. Peter Mirt pravi da je potrebno najti možnost kako se stvari 
predstavijo krajanom. 
Marija Šutar pravi, da imajo na Rožnem tudi v gasilskem domu telovadbo. Janja Gorišek pa 
predlaga, da bi to lahko bilo tudi kot večerna rekreacija. Maja Radej pravi, da je že včasih bila 
rekreacija, sicer plačljiva, ampak bilo pa je nekaj.  
Predsednik doda, da možnosti rekreacije je dovolj na športnih površinah, od odbojke na mivki, 
nogomet, …  
 
 
Predsednik prestavi še vprašalnik na mail, ker je v pripravi strategija za starejše v občini 
Sevnici.  V četrtek 23.5. bo ob 16.00 v konferenčni dvorani na sedežu Javnega podjetja 
komunala Sevnica delovna skupina, ki pripravlja strategijo. Predlog je bil, da člani sveta vseh 
KS spodbudijo starejše krajane, da izpolnijo vprašalnik, v kolikor pa so krajani pripravljeni pa 
skupaj s predsedniki KS pridejo tudi na srečanje delovne skupine.  Predsednik je razdelil 8 
vprašalnikov, žal se noben izmed starejših katerem je vprašalnik dal ni strinjal z pravilnostjo 
vprašanj, ker naj bi bil vprašalnik prilagojen nekomu, ki te želi usmerjati, ne  pa da bi želeli 
mnenje starejših občanov. Predsednik je gospe Lidiji Udovč iz oddelka za družbene dejavnosti 
na občini Sevnica tudi predstavil svoje nestrinjanje z vprašanji, ampak se s tem ne strinja.  Da 
bo pa svoje pomisleke predstavil tudi na srečanju, ki bo. Se mu pa zdi, da je strategija 
pomembna, ampak iz vidika KS drugače. Potreben je prostor in nekoga, ki bi te starejše vodil. 
V tem prostoru bi lahko dobili starejši razne informacije in razne aktivnosti bi se lahko vodile. 
Ne pa da bi morali starostniki hoditi v Sevnico oz. da se organizira neko društvo. To je nekak 
pomaganje društvom, da dobi članstva. Sevniška društva nimajo dovolj članstev in sedaj bi oni 
s to strategijo dobili še člane iz podeželja.  
Predsednik je Marijo Šutar  vprašal, če videla vprašalnik in ga izpolnila. Marija Šutar pravi, da 
prebrala ga je, izpolnila pa ne, ker so vprašanja, ki se nanašajo na nek ultimat, da so vprašanja 
diktirana. Predsednik se strinja z njo, da ne moreš z vprašalnikom določiti kaj naj nekdo reče. 
Da to je usmerjanje. 
Jože Budna sprašuje, če so čebelnjak prestavili. Predsednik pravi da ne, da čakajo na lepše 
vreme, da so našli sedaj lokacijo nižje.  
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Jožeta Budna še zanima kdaj se bo gradilo igrišče pri OŠ Blanca. V jeseni. Sedaj se bo občina 
prijavila na razpis za igrišče Šentjanž, ker ima v občinskem proračunu 450.000 eur in ker v 
Šentjanžu nimajo igrišča je tam zelo potrebno. Naj bi se pa v jeseni tudi na Blanci začelo z 
gradnjo. V proračunu je za Blanško igrišče 115.000 eur, gradnja pa naj bi potekala dve leti.  
Jožeta Budna še zanima, če je tartan financiran. Predsednik pravi, da je. Vrednost tartana je 
skoraj ista kot vse ostalo skupaj. Vrednost tartana je skoraj ista kot vse ostalo skupaj. 
Predsednik pove, da je vrednost izgradnje igrišča ocenjena na 800.000 eur. Tartan je tudi okoli 
igrišča in ne samo na igrišču. V igri je tudi razpis za prestavitev ceste Blanca Poklek končan 
naj bi bil do 15.6. 
 
Tomažev hrib – predsednik je predstavil da je tukaj večna težava pozimi, ker je ledena cesta. 
Potrebna bi bila dranaža, da bi se voda stekla ven. V tem projektu se bo saniral asfalt, kar bo 
šlo pod tekoče vzdrževanje v znesku nekje 3.000 – 4.000 eur.  
  
Jože Budna pravi, da je pri Župevcu jašek in čez cesto ko pride voda, potegne plaz vse do 
doline. Predsednik povpraša po rešitvah. Člani sveta začnejo razpravo o razširitvi jaška v dolino, 
kot pravi Jože Budna pride vsa voda po hribu v ta jaše. Peter Mirt pravi, da ve, da voda spodaj 
spodžira zemljo. Predsednik poda predlog, da pokliče gospoda Radota Gobca občina 
Sevnica,da pogleda situacijo.  
 
Peter Mirt  pove, da tudi cesto pri Mešičku čedalje bolj dol vleče. Predsednik pravi, da se je 
danes že odrezalo asfalt, da bodo skopali in dodali kamenje. Tudi mimo Radeja se je mulda 
odrezala. Peter Mirt pove, da je spodaj že luknja. Je rekel Jože Budna, da je stopil na bankino 
in se je kar ugreznila. 
Janja Gorišek pove, da je sanacija pri Brunku že narejena. So dali na Javnem podjetju 
Komunala navodila da so uredili. Predsednik pove, da se kar držijo seznama, ki so ga dobili.  
 
Peter Mirt pove, da so te mulde solidne in te jaški, ko se sedaj delajo, da pač te poflikane ceste 
pač tko so. Da glede na to da se flika je izgled kar soliden. Predsednik pove, da  za dobo pet 
let je to rešitev.  
 
 
Peter Mirt še vpraša kako je s plazom pri Gradcu. Maja Radej, pravi da se ni umirilo, da je na 
cesti vse, da se ni umirili stanje. Predsednik sprašuje, če je na pol ceste in, če gre osebni avto 
mimo. Pravi da more biti suho, da bi plaz lahko sanirali.  
 
Maja Radej opozori še na situacijo na Čanju, ko se sedaj dela.  Pravi, da rabili kak znak več, ker 
je na trenutke cesta zaprta. Predsednik pravi, da je izvajalce obvestil, da imajo v pogodbi, da bi 
to morali označiti. Izvajalec niti znakov ni želel postaviti, je predsednik KS Blanca sam klical 
Vinka Knez na Javno podjetje Komunalo, da so dali znake delo na cesti.  Predsednik pravi, da 
bo napisal mail na občino Robiju Kašetu za delno zaporo ceste. Maja Radej komentira, da je 
dovolj samo znak. 
Jože Budna opozori, da če je zapora ceste oni kontrolirajo prometno signalizacijo, ker mora biti 
takrat še dodatno označeno.  Vsi so sklepčni, da dokler se nič ne naredi je vse v redu, problem 
je, če pride do česa.  
 
Janja Gorišek izpostavi problematiko ob svoji cesti. Zanima jo kdo je dolžan ob cesti očistit 
brežino. Predsednik pove, da je vsak lastnik dolžan ob cesti urediti svoj del urediti za 
preglednost na cesti.  
Sosed od Janje Gorišek nima urejeno drevje ob cesti, da veje nima požagane in da vse visi na 
cesto in da nastane problem ko se moraš umakniti.  
 



 8

Razvije se debata kako to urediti. Kako lastnika prisiliti, da uredi brežino. Predsednik pove, da 
upravljalec ceste lahko zahteva od lastnika, da uredi cesto za preglednost, ne moreš ga pa 
prisiliti razen, če greš v tožbo.  
 
Razvila se je debata kako so uredili v podobnih problemih situacijo.  
 
Janjo Gorišek zanima, če ima KS Blanca pristojnost dati kak dopis. Predsednik pove, da poziv 
ni zavezujoč, ker zakonsko mu nič ne morejo, ker ni urejen status lastništva. 
Jože Budna pove, da ko bo enkrat zakoličen pa lahko grejo iz Javnega podjetja Komunale ob 
meji in požagajo vse, kar je na meji.  
 
Petra Mirt zanima, če mu je kdo od sosedov že rekel. Janja Gorišek pove, da ne pomaga. Peter 
Mirt poda predlog, da gre on do njega in mu reče, da gre težko mimo z avtobusom. Da bo 
najprej poskusil na lepo z njemu.  
 
Predsednik pove, da je v Krajni Brdi novi lastnik Stano Plahuta, da želi kategorizacijo 
nekategorizirane ceste. Izvolili so gradbeni odbor, sanacijo ceste pa želijo na vsak način, da 
izvede občina in KS Blanca - tisto cesto obsekajo. Da imajo soglasja od vseh lastnikov.  
Robert Kaše (občina Sevnica) je dal odgovor na njihov poziv za kategorizacijo, da bo preveril 
dejstva in odgovoril na njihovo vlogo. Naslednji teden je Stano Plahuta že napovedal sestanek 
na občini Sevnica.  
 
Majo Radej zanima, kako pa oni lahko zahtevajo sekanje. Predsednik ji je povedal, da niso 
dosegli svoje, da jim ni uspelo. Da eno je zahtevati, uspelo jim pa ni.  
Jože Budna pravi, da Stane Plahuta ni želel samo sekanje, on je želel še, da se mu naredi 
škarpa.  
Peter Mirt pravi, da je najprej potrebna kategorizacija, nato pa lahko zahtevaš kaj naprej.  
Predsednik pravi, da če ustreza odloku naj se kategorizira, če ne pa ne. Ker so ga vprašali za 
menje in ne sme biti dvojnih meril. Glavni pogoj pa je, da je naseljen objekt. Peter Mirt poudari, 
da je od nekdaj to glavni pogoj.  
 
Drugih razprav ni.  
 
Predsednik pove, da za točko razno ni ostalo nič, ker so vse teme obdelali. 
 
Predsednik še opomni, da je prišel letak, da je 22.5. literarni večer v kulturni dvorani na Blanci 
in da bi bilo dobro, da bi se udeležili.  
 

Ad7 
 Razno  
 
 
Ni razprave.  
 
Seja se zaključi ob 19:10.  
 
Št. 031-0003/2022 
Blanca, 16. 5. 2024 
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